

EDUCATION ACT

Pursuant to paragraph 306(e) and subsection 30(2) of the *Education Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

1. The attached Regulation on Fees for Distance Education Courses is hereby made.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 22nd day of November, 1991.

Commissioner of the Yukon

LOI SUR L'ÉDUCATION

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 306(e) et au paragraphe 30(2) de la *Loi sur l'Éducation*, décrète ce qui suit:

1. Le Règlement sur les frais de scolarité pour l'éducation à distance, paraissant en annexe, est pris par les présentes.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 22^e jour de novembre 1991.

Commissaire du Yukon

**FEEES FOR DISTANCE EDUCATION COURSES
REGULATION**

1. The fees for distance education courses of instruction shall be those established from time to time by the Distance Learning and Continuing Education Branch of the British Columbia Ministry of Education, or any successor agency. For the 1991/92 school year, the fees are set at \$350 per course or \$2,000 per grade.

**RÈGLEMENT SUR LES FRAIS DE SCOLARITÉ
POUR L'ÉDUCATION À DISTANCE**

1. Les frais de scolarité pour l'éducation à distance sont ceux fixés de temps à autre par le Distance Learning and Continuing Education Branch du ministère de l'Éducation de la Colombie-Britannique, ou par toute agence qui la remplace. Les frais exigibles pour l'année scolaire 1991-92 sont de 350 \$ pour chaque cours ou de 2 000 \$ pour chaque année scolaire.